

Title (en)  
BUILDING SYSTEM.

Title (de)  
BAUSYSTEM.

Title (fr)  
SYSTEME DE CONSTRUCTION.

Publication  
**EP 0318494 A1 19890607 (EN)**

Application  
**EP 87905243 A 19870813**

Priority  
GB 8619955 A 19860815

Abstract (en)  
[origin: WO8801324A1] A modular building system comprising elongate frame members (11) each formed with at least one longitudinal recess (12); means for connecting together two or more of said elongate members at their ends to form a frame; and elongate means (17) for retaining a panel member (15) in the frame, whereby edge regions of the panel member are retainable in recesses (12) in respective elongate frame members (11) along substantially the length thereof. Such systems are particularly suited for structures such as conservatories, sun-lounges and garages where long-term usage optionally coupled with adaptability are required.

Abstract (fr)  
Système de construction modulaire comprenant des organes de cadre allongés (11), composés chacun d'au moins un évidement longitudinal (12); des organes servant à relier entre eux à leurs extrémités deux ou plusieurs desdits organes allongés pour former un cadre; des organes allongés (17) servant à retenir un panneau (15) dans le cadre, les parties de bord du panneau étant retenues dans les évidements (12) dans les organes de cadre allongés (11) respectifs, essentiellement sur toute leur longueur. De tels systèmes sont particulièrement indiqués pour des structures telles que des serres, des vérandas et des garages où la nécessité d'une longue durée d'utilisation peut se conjuguer avec un besoin d'adaptabilité.

IPC 1-7  
**E04B 1/24; E04B 2/78; E04D 3/08**

IPC 8 full level  
**E04B 1/24** (2006.01); **E04B 2/72** (2006.01); **E04B 2/78** (2006.01); **E04D 3/08** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04B 1/24** (2013.01); **E04B 2/7818** (2013.01); **E04D 3/08** (2013.01); **E04B 2001/2406** (2013.01); **E04B 2001/2466** (2013.01);  
**E04B 2001/2481** (2013.01); **E04B 2001/2493** (2013.01); **E04D 2003/0806** (2013.01); **E04D 2003/0868** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8801324A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8801324 A1 19880225**; DK 175988 A 19880330; DK 175988 D0 19880330; EP 0318494 A1 19890607; EP 0318494 B1 19910403;  
FI 890701 A0 19890214; FI 890701 A 19890214; GB 8619955 D0 19860924; JP H02500760 A 19900315

DOCDB simple family (application)  
**GB 8700572 W 19870813**; DK 175988 A 19880330; EP 87905243 A 19870813; FI 890701 A 19890214; GB 8619955 A 19860815;  
JP 50474587 A 19870813